
 

 

Code: 7DWUH-A 

特色景点: 

**游历中国江南历史四大名楼之一 ：黄鹤楼 

**三峡人家，依山傍水，风情如画：认识山峡文化，游走三峡人家风景区 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

   

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*上述行程僅供參考, 正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主。 
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巴王寨、石令牌、石牌古镇、由抗战纪念馆七大景区组成。三峡人家又

分为山上人家、水上人家、溪边人家、今日人家。 
 

第五天：宜昌（4.5H）武汉           （早/午/晚餐） 

酒店：平湖大酒店或同级   

早晨，船游[两坝一峡]。乘坐两坝一峡游船，畅游魅力西陵峡谷，感悟

三峡水坝奇观。船在画中游，远观遥望壮观的[山峡大坝]与[葛州坝]。

两坝一峡指的是从三峡大坝至葛洲坝中间长达 37 公里的长江航道上的

天然大峡谷---西陵峡东段，由于三峡大坝的新建，自三峡大坝以上的

西陵峡西段、整个的巫峡和瞿塘峡都被淹没、水位抬高 60--100 多米，

部分三峡原有的景观会有所改变，唯有两个大坝中间（两坝一峡区域）

的西陵峡段保持原汁原味的长江三峡峡谷风光风貌。因此，两坝一峡成

为当今世界硕果仅存的原生态的三峡，具有极大的观赏价值。 
 

第六天：武汉 – 吉隆坡              （早/午/晚餐）  

早餐后，前往游览[东湖听涛景区]（不含电瓶车）。东湖听涛风景区位

于东湖西北岸，是东湖风景区中最早建成开放的景区。景区中的主要风

景旅游点有行吟阁、长天楼、九女墩纪念碑、湖光阁、寓言雕塑园、碧

塘观鱼等。游毕，前往[湖北省博物馆]-不含编钟。湖北省博物馆现有

藏品 23 万余件，国家一级文物近千件。其中郧县人头骨化石、越王勾

践剑、曾侯乙编钟和元代青花四爱图梅瓶被誉为湖北省博物馆的四大

“镇馆之宝”。继而游览楚河汉街，晴川阁和大禹神话园。晴川阁始建

于明代嘉靖年间,其名取自唐代诗人崔颢诗句"晴川历历汉阳树"。。晴

川阁始建于明代嘉靖年间,与岳阳楼、黄鹤楼、仲宣楼合称为“楚地四

名楼”。也有人称它为“楚国晴川第一楼”。 在汉阳长江岸边的龟山

脚下,与黄鹤楼遥遥相对,为武汉市重点文物保护单位。晚餐后，送往机

场乘搭班机飞返吉隆坡。 
 

第七天 吉隆坡   

抵达家园。 

第一天：吉隆坡 - 武汉               （无餐） 

酒店 ： 格瑞思酒店或同级 

集合于吉隆坡机场，乘搭客机飞往武汉。抵达后，由敝司接团。驱车

前往酒店休息。 
 

第二天：武汉      （早/午/晚餐） 

酒店：格瑞思酒店或同级 

早餐后，乘车前往[江汉步行街]。江汉路是全国最长的步行街，有

“天下第一步行街”的美誉，是武汉著名的百年商业老街，也是“武

汉二十世纪建筑博物馆”。续而游览汉口江滩。随后前往中国江南历

史著名的史诗景点参观——[黄鹤楼]外观(不含黄鹤楼 98 元/人，门

派和电瓶车)。随后前往武汉百年老巷户部巷品尝湖北各色美食。晚

间乘搭轮渡浏览漂亮的景色风光。 
 

第三天：武汉 （3.5H） 荆州 (1H) 宜昌   （早/午/晚餐） 

酒店：平湖大酒店或同级 

早餐后，游览[荆州古城]-外观（不含荆州古城 100 元/人，门派和电

瓶车）。随后游览[荆州博物馆]. 荆州博物馆位于湖北省荆州市荆州

区，是一座地方综合性博物馆，为国家 AAAA 级旅游景区，占地 4.8

万平方米。以其优美的环境、丰富的馆藏文物和独具地域特色的文物

珍品陈列，以及考古研究的丰硕成果而享誉海内外。游毕，前往[夷

陵广场]和[滨江公园]。夷陵广场是宜昌市中心广场，采用主副轴线

构图，全开放式，绿地率达 66%，突出以绿化为主题，是宜昌市目前

最大的集休闲、观赏、娱乐、锻炼于一体的大型绿化广场。 
 

第四天：三峡人家（保证自费：含渡船&索道） （早/午/晚餐） 

酒店 ：平湖大酒店或同级 

早餐后，前往乘搭渡船游览[三峡人家]——此景区位于长江三峡最为

奇幻壮丽的西陵峡境内，三峡大坝与葛洲坝大坝之间，跨越风景秀丽

的灯影峡两岸，是国家 5A 景区。景区的广告宣传语是‘盛世美

景’，‘心灵港湾’。由三峡人家、龙进溪、天下第四泉、灯影洞、 

 
 

 

团费不包含保证自费项目（报名前必须同意参加）: 

三峡人家 + 江汉路步行街 + 轮渡= RMB500/人 

*全程住当地 4 星级酒店 

*全程不进购物站 
 

我们的全包： 
来回机场税, 燃油费及杂费,全程导游/司机小费, 机场来回接送 (只限芙蓉区与各分行上车),  

全程酒店住宿,中国签证，餐食按照行程,景点门票 

不含: 旅游保险 

https://zh.wikipedia.org/wiki/%E6%B1%9F%E5%8D%97%E5%9B%9B%E5%A4%A7%E5%90%8D%E6%A5%BC
http://www.expertstravel.com.my/
http://baike.baidu.com/view/42348.htm
http://baike.baidu.com/view/5211.htm
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*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice* 
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the Yangtze River in the People's Republic of China. The Three Gorges  

have long been renowned for their spectacular scenery, and the "Three 

Gorges Scenic Area" is classified as a 5A scenic area (the highest level) by 

the China National Tourism Administration. Many settlements and 

archeological sites are under submersion from the rising Three Gorges Dam. 

 

Day 5 Yi Chang (4.5H) / WuHan                (B/L/D) 

Hotel: Pinghu Hotel Yichangor similar 

Morning, boat tour the Two Dams, One Gorge. (Xiling Gorge, Gehzouba 

Dam) Two Dam Gorges：Explore Three Gorges，The Three Gorges Dam 

Project is quite likely the most expensive, extensive engineering project the 

world has ever seen. Many compare the scale to that of The Great Wall in 

terms of expense, scale, manpower and benefit. Many still see it as a useless, 

colossal mistake, whose benefits are overshadowed by the detriment to the 

environment, culture, history, aesthetic appeal and archaeological resources 

of the region. Explore Around then head on to Wufeng. Wufeng Tujia 

Autonomous County, county of western Hubei province. 

 

Day 6 Wuhan/ Kuala Lumpur                (BLD) 

After breakfast, guests will be transit to the East Lake Scenic Area 

(Exclude Battery Electric Vehicle). East Lake, the biggest scenery tourist 

attraction in Wuhan and also the largest lake within a city in China, is located 

on the south bank of the Yangtze River and in the east suburb of Wuchang. 

After that, visit Hubei Museum – (Exclude Chime Bell). Hubei Museum is 

one of the best-known museums in China. Then visit Chu River and Han 

Street, Qingchuange and Dayu Myth Park. Qingchuange, It was built in 

the Emperor Jiajing’s years of the Ming Dynasty for Great Yu, and its name 

comes from the famous poet CuiHaoofthe Tang Dynasty. Now, Qingchuangr 

and the Yellow Crane Tower stand on both banks of the Yangtze River 

respectively, facing each other and enhancing each other’s beauty. After 

dinner, guests will be transfer to the airport for departure flight to Kuala 

Lumpur. 

 

Day 7 Kuala Lumpur 

Arrive Kuala Lumpur. 

Day 1 Kuala Lumpur/ Wuhan                         (No Meals) 

Hotel: Grace Hotel or similar 

Assemble at Kuala Lumpur airport for the flight to Wuhan. Upon arrival, 

meet by local representative and proceed to Hotel. Check in hotel. 
 

Day 2 Wuhan                                     (B/L/D) 

Hotel: Grace Hotel or similar 

After breakfast, proceed to Jianghan Road Walking Street. Situated in 

downtown Hankou, the century-old Jianghan Road is a noted commercial 

street in China. The "New People's Paradise" is a fashionable shopping 

center providing fine food as well as a range of entertainment facilities. 

Continue to visit the Yellow Crane Tower (Outview only, exclude 

entrance fee and electrical car RMB 98/PERSON) and Hubu Lane. Yellow 

Crane Tower is considered one of the Four Great Towers of China. In its 

modern version, it has the appearance of an ancient tower but is built of 

modern materials, including an elevator. Each level has its own display. 

Hubu Lane - the small lane, 150 meters long and three meters wide, is 

visited by over 1,000 customers per day all the year round. Hubu Lane 

snacks have become a synonym for Hankou style breakfast services. 

Wuhan has a popular saying, which is to “have breakfast snacks in Hubu 

Lane in the morning and dinner at Jiqing Street at night.”   
 

Day 3 Wuhan(3.5H)/ JingZhou (1H)/ Yichang          (B/L/D) 

Hotel: Pinghu Hotel Yichangor similar 

After breakfast, visit the Jingzhou Ancient City (Outview only, exclude 

Entrance Fee RMB 100/PERSON). Then transit to Jingzhou Museum. 

Jingzhou Museum was founded in 1958. There are more than 130,000 

relics in the museum. After that, transfer to  Yiling Square and Binjiang 

Park. There are a famous pavilion called Zhenjiangge (Conquer the 

Yangtze),a statue of Qu Yuan,Double Pavilion Square, the Cedar Hill, 

Nanxie (Southern Waterside) Pavilion and Feiquan Pavilion in it. 
 

Day 4 The Three Gorges (Compulsory Tour : Ferry & cableway)                

Hotel: Pinghu Hotel Yichangor similar   (B/L/D) 

After breakfast, guests will take ferry visit The Three Gorges. 

The Three Gorges are three adjacent gorges along the middle reaches of  

 

** Compulsory tour (Must agree to join before register)** 

Three-Gorges Tribe Scenic Spot + JiangHan Road Walking Street+ Ferry = RMB500/person 

 

* All 4 Stars Hotel 

*NONE Shopping stop 
 

Our All In： 

Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Airport Transfer (Seremban area & Branch office), 

 Hotel, China Visa, Meals as per itinerary, Entrance Fee 

Tour Exclude: Travel Insurance 

 

https://en.wikipedia.org/wiki/Yangtze_River
https://en.wikipedia.org/wiki/People%27s_Republic_of_China
https://en.wikipedia.org/wiki/Tourist_Attraction_Rating_Categories_of_China
https://en.wikipedia.org/wiki/China_National_Tourism_Administration
https://en.wikipedia.org/wiki/Three_Gorges_Dam
https://en.wikipedia.org/wiki/Four_Great_Towers_of_China
https://en.wikipedia.org/wiki/Gorge

